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§ 1 
Val av justerare och dag för justering  

Beslut  
Stadsdelsnämnden utser Britt Haselwanter (M) att tillsammans med 
vice ordföranden Anders Göransson (S) justera protokollet den 
31 augusti 2021. 
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§ 2 
Fastställande av dagordning  

Beslut  
Stadsdelsnämnden fastställer föredragningslistan. 
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§ 3 
Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap. 8 § föräldrabalken (FB)  
Borttaget på grund av sekretess 
SÖD 2021/758 
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§ 4 
Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap. 8 § föräldrabalken (FB)  
Borttaget på grund av sekretess 
SÖD 2021/757 
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§ 5 
Nedläggning faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § andra 
stycket föräldrabalken (FB)  
Borttaget på grund av sekretess 
SÖD 2021/759 
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§ 6 
Nedläggning faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § andra 
stycket föräldrabalken (FB)  
Borttaget på grund av sekretess 
SÖD 2021/760 
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§ 7 
Nedläggning faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket, punkt 1 föräldrabalken (FB)  
Borttaget på grund av sekretess 
SÖD 2021/762 
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§ 8 
Nedläggning faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket, punkt 1 föräldrabalken (FB)  
Borttaget på grund av sekretess 
SÖD 2021/761 
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§ 9 
Anmälan av behov av särskilt förordnad vårdnadshavare 
enligt 6 kap. 9 § 2 st. föräldrabalken (FB)  
Borttaget på grund av sekretess 
SÖD 2021/803 
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§ 10 
Fyllnadsnominering till nämndens funktionshindersråd  
SÖD 2021/767 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden utser Ann-Christin Broberg tillhörande 
Neuroförbundet i Stockholm till ny ledamot i Södermalms 
funktionshindersråd. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Lasse Persson, tillhörande Neuroförbundet Stockholm har avslutat 
sitt uppdrag som ledamot i Södermalms råd för 
funktionshinderfrågor. Funktionsrätt Stockholm samordnar samtliga 
nomineringar till stadsdelarnas råd för funktionshinderfrågor. Till 
ny ledamot för Södermalms funktionshindersråd har Ann-Christin 
Broberg nominerats. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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§ 11 
Månadsrapport juli 2021  
Juli 2021 
SÖD 2021/671 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
månadsrapport för juli 2021. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Månadsrapport per juli med helårsprognos visar på ett överskott om 
78,0 mnkr efter resultatöverföring. I prognosen råder en osäkerhet 
på intäkts- och kostnadsutvecklingen till följd av covid-19. Detta 
gäller bland annat antalet personer inom vård- och omsorgsboenden 
och personer med behov av försörjningsstöd. Förvaltningen ser 
ekonomiska effekter av covid-19 i form av kostnadsökningar för 
extrabemanning, skyddsutrustning och ökad sjukfrånvaro. Samtidigt 
har förvaltningen minskade kostnader för turbundna resor, inställda 
hemtjänstbesök då kunder avsäger sig hjälpen samt minskade 
kostnader för köp av platser på vård- och omsorgsboende. 
Regeringen föreslår att sjuklönekompensationen förlängs till den 30 
september. Dessutom kommer förvaltningen att erhålla ersättning 
för merkostnader avseende december 2020 till följd av covid-19. 
Dock råder det en osäkerhet om det kommer ytterligare statliga 
ersättningar under året. Verksamhetsområdet äldreomsorg redovisar 
ett överskott om 35,0 mnkr, individ och familj 27,0 mnkr, 
ekonomiskt bistånd 1,0 mnkr och övrig verksamhet ett överskott om 
15,0 mnkr. Övriga verksamheter prognostiserar en budget i balans. 
Sjukfrånvaron för juni är 8,44 procent för rullande 12 månader. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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§ 12 
Inkomna medborgarförslag juni-juli 2021  
Beslut om hantering 
SÖD 2021/748 
 

Beslut  
1. Medborgarförslag gällande flytt av badbryggan i Årstaviken 

av säkerhetsskäl (SÖD 2021/567) lämnas till förvaltningen 
för beredning. 

2. Medborgarförslag gällande att inrätta en offentlig toalett på 
strandpromenaden utmed Långholmssundet (SÖD 
2021/578) överlämnas till Trafiknämnden.  

o Södermalms stadsdelsnämnd ser positivt på förslaget 
om att inrätta en offentlig toalett på 
strandpromenaden utmed Långholmssundet 

o Nämnden uppdrar åt förvaltningen att följa upp 
Trafiknämnden och Trafikkontorets arbete med 
ärendet och återrapportera till Södermalms 
stadsdelsnämnd 

3. Medborgarförslag gällande inhägnad pool i Sjöstan (SÖD 
2021/592) lämnas till förvaltningen för beredning. 

4. Medborgarförslag gällande biologisk mångfald (SÖD 
2021/617) lämnas till förvaltningen för beredning. 

5. Medborgarförslag gällande konstruktion av gångväg mellan 
Henriksdalshamnen och Danviksbron (SÖD 2021/638) 
lämnas till förvaltningen för beredning. 

6. Medborgarförslag gällande att det behövs fler bänkar i 
parken längs Högalidsgatan (SÖD 2021/649) lämnas till 
förvaltningen för beredning. 

7. Medborgarförslag gällande rökförbud med tydlig skyltning 
på samtliga bryggor på ön Reimersholme (SÖD 2021/670) 
lämnas till förvaltningen för beredning. 

8. Medborgarförslag gällande tydligare skyltning vid 
badbryggan i Fredriksdal (SÖD 2021/711) överlämnas till 
Trafiknämnden.  

o Södermalms stadsdelsnämnd ser positivt på förslaget 
om tydligare skyltning vid solbryggan i Fredriksdal. 

o Nämnden uppdrar åt förvaltningen att följa upp 
Trafiknämnden och Trafikkontorets arbete med 
ärendet och återrapportera till Södermalms 
stadsdelsnämnd. 

9. Medborgarförslag gällande ett förbud mot fossil reklam i 
Stockholms stad (SÖD 2021/629) överlämnas till 
Trafiknämnden. 

10. Medborgarförslag gällande förbud mot fossil reklam (SÖD 
2021/651) överlämnas till Trafiknämnden. 
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11. Medborgarförslag gällande enkelriktade cykelvägar (SÖD 
2021/751) överlämnas till Trafiknämnden. 

12. Medborgarförslag gällande att centralt se över trafikmiljön 
längst Hammarby kaj, Hammarby Sjöstad (SÖD 2021/766) 
överlämnas till Trafiknämnden. 

Särskilt uttalande 
Christoffer Järkeborn (M), Filip Solsjö (M), Harald Eriksson (M), 
Anders Karlsson (M), Anne-Lie Elfvén (L), Magnus Palm (MP) och 
Lars Rottem Krangnes (C) lämnar ett särskilt uttalande från 
majoriteten (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Frida Bondesson (KD), Britt Haselwanter (M), Roslana Cederhage 
(M), Anneli Önneby (MP) och Ashna Ibrahim (C) ställer sig bakom 
det särskilda uttalandet samt förslag till beslut från majoriteten. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Under juni och juli månader 2021 har 12 medborgarförslag lämnats 
in till Södermalms stadsdelsnämnd. Nämnden beslutar om förslagen 
ska beredas av förvaltningen eller hanteras på annat sätt, utifrån 
förslag från förvaltningen. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt majoritetens 
förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut - 
förvaltningens förslag och majoritetens förslag, vilket 
överensstämmer med förvaltningens förslag med 
tillägg avseende punkterna 2 och 8 (bilaga). Ordföranden ställer 
förslagen mot varandra och finner att nämndens beslutar enligt 
majoritetens förslag. 
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Bilaga § 12 – Särskilt uttalande och Förslag till beslut (Majoriteten) 

    Södermalms stadsdelsnämnd  
 
    2021-08-26  
 
    Ärende 12  
    Inkomna medborgarförslag  
 
 
 

Christoffer Järkeborn m.fl., M  
Anne-Lie Elfvén, L  
Magnus Palm, Mp  
Lars Rottem Krangnes, C  
Frida Bondesson, KD  

 
 
 
 
Särskilt uttalande och förslag till beslut  
 
Först vill vi börja med att tacka för medborgarförslaget (SÖD 2021/578) att inrätta en 
offentlig toalett på strandpromenaden utmed Långholmssundet. Långholmen utgör en grön 
oas mitt i stadens puls och med möjlighet för bad, avkoppling och motion har de grönskande 
stigarna blivit en destination för både söderbor och andra stockholmare.  
 
Vi instämmer därför med förslaget att det finns ett behov av fler toaletter, särskilt på den 
södra delen av ön som förslaget avser och som idag helt saknar den typen av facilitet. På så 
vis kan staden höja servicenivån i ett populärt område. 
 
Idag är det Trafikkontoret som ansvarar för offentliga toaletter i Stockholms stad och 
förvaltningen på Södermalm föreslår att överlämna ärendet till Trafiknämnden. Vi vill dock 
komplettera förvaltningens förslag med ytterligare förslag till beslut: 
 

- Att Södermalms stadsdelsnämnd ser positivt på förslaget om att inrätta en offentlig 
toalett på strandpromenaden utmed Långholmssundet  

- Att uppdra åt förvaltningen att följa upp Trafiknämnden och Trafikkontorets arbete 
med ärendet och återrapportera till Södermalms stadsdelsnämnd. 

 
Vi vill även tacka för medborgarförslaget (SÖD 2021/711) gällande tydligare skyltning vid 
solbryggan i Fredriksdal. Även i år har många barn, unga och vuxna använt solbryggan som 
badbrygga. Hammarby sjö har enligt Stockholm Vatten och avfall höga halter av miljögifter 
och metaller som gör vattnet olämpligt för bad. Solbryggan framstår för besökare som en 
attraktiv badplats och det vore därför lämpligt med synlig och tydlig information om varför 
badning avråds.   
 
Trafikkontoret ansvarar även för solbryggan i Fredriksdal och förvaltningen föreslår att 
överlämna också detta ärende till Trafiknämnden. Vi vill även här komplettera förvaltningens 
förslag med ytterligare förslag till beslut:  
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Bilaga § 12 – Särskilt uttalande och Förslag till beslut (Majoriteten) 

- Att Södermalms stadsdelsnämnd ser positivt på förslaget om tydligare skyltning vid 
solbryggan i Fredriksdal.  

- Att uppdra åt förvaltningen att följa upp Trafiknämnden och Trafikkontorets arbete 
med ärendet och återrapportera till Södermalms stadsdelsnämnd. 
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§ 13 
Medborgarförslag gällande skylt till basketplan vid 
Heliosgången  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/290 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
skylt till basketplanen vid Heliosgången i Hammarby sjöstad. I 
förslaget beskrivs att basketplanen under sommaren 2020 användes 
kvällar och nätter vilket störde närboende. Med hänvisning till 
beskrivningen föreslås att en skylt sätts upp vid basketplanen som 
upplyser om att det inte är tillåtet att spela efter klockan 22:00. 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att det är positivt att det finns 
möjlighet att utöva bollspel i området då det främjar fysisk aktivitet. 
I detaljplanen för området framgår att ytan är avsedd för bollspel. 
Samtidigt är det enligt förvaltningen viktigt att boende intill planen 
inte får sin nattsömn störd. Med anledning av detta har 
förvaltningen under våren 2021 placerat ut en skylt vid planen med 
uppmaningen att undvika bollspel mellan klockan 22:00 och 07:00. 
 
Förvaltningen kan därutöver informera att basketplanens 
utformning ändrats utifrån inkomna synpunkter från boende om 
störande ljud från spel. Den tidigare basketplanen var traditionellt 
utformad med två korgar placerade mittemot varandra. Efter 
ombyggnaden ändrades utformningen av planen så att det idag är en 
stolpe i mitten med fyra korgar placerade åt fyra olika håll i en och 
samma stolpe. Syftet med åtgärden var att fortsatt kunna erbjuda 
bollspel vid platsen samtidigt som mer intensiva matcher kan 
undvikas. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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§ 14 
Medborgarförslag gällande pingisbord i Harenparken  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/276 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag som 
innebär att ett pingisbord anläggs i Harenparken. Förslagsställaren 
framför att ett pingisbord i parken skulle glädja både barn och 
vuxna i närområdet. 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att förslaget är positivt då det skulle 
främja fysisk aktivitet i närområdet. I Södermalms parker finns idag 
ett tiotal pingisbord vilka enligt förvaltningen är mycket populära 
att använda. 
 
Stadsdelsförvaltningen har under vårvintern 2021 inlämnat 
önskemål till trafikkontoret om investeringsmedel för 
parkupprustningar och reinvesteringsåtgärder i stadsdelsområdets 
parker för perioden 2022-2024. 
 
Bland de önskemål som inlämnats finns upprustning av 
Harenparken. Om medel för upprustning av parken erhålls enligt 
önskemål, kommer projektet inledas med ett programarbete. I 
samband med programarbetet kan möjligheten att tillföra parken ett 
pingisbord utredas. Beslut om parkinvesteringen planeras att tas av 
stadsdelsnämnden i samband verksamhetsplan 2022. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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§ 15 
Remiss av Handlingsplan för minskat klotter. Svar på 
uppdrag från kommunfullmäktige  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2021/445 
SÖD 2021/384 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

Särskilt uttalande 
Anders Göransson (S), Britten Lagerkvist Tranströmer (S) och 
Magnus Nilsson (S) lämnar ett särskilt uttalande från 
Socialdemokraterna (bilaga). 
Elis Wibacke (V) och Birgitta Sevefjord (V) lämnar ett särskilt 
uttalande från Vänsterpartiet (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Cassandra Solback (S) och Anna-Karin Lindahl (S) ställer sig 
bakom det särskilda uttalandet från Socialdemokraterna. 
Antonia Simon (Fi) och Frida Nehrfors Hultén (V) ställer sig bakom 
det särskilda uttalandet från Vänsterpartiet. 
  
  
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har till bland annat Södermalms stadsdelsnämnd 
skickat ett förslag till handlingsplan för minskat klotter på remiss. 
Förslaget innehåller en aktuell problembild kring klottersituationen 
i staden samt en handlingsplan med förslag till åtgärder med syftet 
att utveckla arbetet mot klotter. 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att förslaget till handlingsplan för 
minskat klotter är ett viktigt dokument för att staden på sikt ska 
kunna minska denna form av skadegörelse. 
 
Förvaltningen anser att det finns flera viktiga och bra åtgärdsförslag 
i handlingsplanen som kan utveckla arbetet mot klotter såsom ökad 
samverkan inom staden och med andra fastighetsägare, åtgärder 
som försvårar för klottrare och ökad informationsspridning. 
 
Förvaltningen anser dock att den enskilt viktigaste insatsen i stadens 
arbete mot klottret är en systematisk, schemalagd sanering på de 
mest välbesökta platserna och stråken där klotter är ett stort 
problem. Vid dessa platser behövs en rondering göras en till två 
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gånger i veckan året runt för att snabbt upptäcka nytt klotter och 
utföra omedelbar sanering. 
 
För att skapa en märkbar förändring i klottersaneringen som 
verkligen uppfattas av medborgarna anser förvaltningen att det 
behövs en betydande förstärkning inom stadens utförande av 
klottersanering. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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2021-08-26 
 
Ärende 15 
Remiss av Handlingsplan för 
minskat klotter. Svar på 
uppdrag från 
kommunfullmäktige  
 
Dnr. SÖD 2021/384 

 
Elis Wibacke m.fl. (V) 
Antonia Simon (Fi) 
 

Särskilt uttalande  
 
Klotter på husväggar och offentliga byggnader är oacceptabelt och absolut något staden och 
stadsdelarna ska försöka att motverka. Vi instämmer i behovet av att ha ett tydligt och 
gemensamt arbetssätt för klottersanering och klotterförebyggande som ska gälla i hela staden.  
 
Vi vill dock betona, precis som förvaltningen skriver, att det förebyggande arbetet också är 
viktigt för att motverka skadegörelse långsiktigt. Det innebär dialog och samverkan med 
ungdomar genom att inkludera och bjuda in till att delta i, och påverka, det egna området och 
stadens utformning. Och förslagsvis även bjuda in till öppna samtal vid utformningen av 
dessa strategier och handlingsplaner som rör olika bostadsområden. Vi tror inte att enbart en 
handlingsplan mot klotter i sig kommer leda till någon större förändring. Speciellt inte om 
man vill nå yngre målgrupper. Ges exempelvis ungdomarna möjligheten att utsmycka väggar 
och gångtunnlar i sin stadsdel kan det i sin tur leda till mindre klotter.   
 
I våras antogs en strategi för mer gatukonst och muralmålningar. Vi välkomnar att det 
grönblåa styret har satsat lite extra på detta i sin budget för 2021. Utgångspunkten ska vara 
både konstnärens frihet att uttrycka sig men också att inkludera de lokala bosatta. 
Vänsterpartiet och Feministiskt initiativ tycker att det är viktigt att skapa ytor och väggar som 
kan användas av alla som vill i det lokala området med syfte att främja konstnärlig gestaltning 
och aktivitet samt lokalt engagemang, framför allt bland unga.  
 
Offentlig konst har en viktig del i stadsmiljön, den berikar stadsbilden och därför vill 
Vänsterpartiet och Feministiskt initiativ se mer av den i vår stad och våra olika stadsdelar. Vi 
tror på att det kan vara ett sätt att motverka klotter. 
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Ärende 15 

 
Remiss av Handlingsplan för 

minskat klotter. 
Svar på uppdrag från 
kommunfullmäktige 

Anders Göransson S m.fl. 
 

Särskilt uttalande 
Att skräpa ned eller klottra är olagligt och oacceptabelt. Vi måste anstränga oss 
för att minska klottret och att se till att det klotter som trots allt förekommer 
saneras så snart som möjligt.   
 
Samtidigt är det viktigt att vi bedömer de öppna väggarna i ett större 
sammanhang. Det är medborgardrivna projekt som fungerar tack vare enskildas 
engagemang och (stadsdelens stöd). Vi har skapat en konstscen till en 
förhållandevis låg kostnad. Målningar som Pray for Stockholm, i samband med 
terrorattentatet på Drottninggatan, och hyllningen till Avici har nått långt utanför 
stadsdelen. Den positiva dimensionen saknas när väggarna diskuteras.     
Enligt rapporten framgår att ”Trafikkontoret och majoriteten av 
stadsdelsförvaltningarna har uppmärksammat att klottret ökat i områden i direkt 
anslutning till stadens lagliga väggar.” Hur mycket eller vilka framgår inte av 
underlaget.  
Väljer vi att titta på den statistik som finns så har antalet anmälningar om klotter 
ökat dramatiskt de senaste åren. Det gäller Stockholm, Södermalm och områdena 
kring väggarna. Däremot har områdenas andel av anmälningarna inte ökat. I 
Skanstull har anmälningarna minskat medan de i Drakenberg ligger på ungefär 
samma nivå som tidigare. Ska vi undersöka väggarnas påverkan borde även detta 
ingå i underlaget.   
 
Avslutningsvis. Vi gick till val på att staden skulle ta krafttag angående klottret i 
Mårten Trotzigs gränd. Vi är mycket intresserade av en särskild utvärdering av det 
projektet.  
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§ 16 
Remiss av Handlingsplan för skadedjursbekämpning. 
Svar på uppdrag från kommunfullmäktige  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2021/444 
SÖD 2021/386 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har till bland annat Södermalms stadsdelsnämnd 
skickat ett förslag till handlingsplan för skadedjursbekämpning på 
remiss. Handlingsplanen innehåller en beskrivning av befintlig 
skadedjurssituation i staden samt förslag till olika åtgärder för att 
utveckla skadedjursarbetet. De föreslagna åtgärderna berör 
avfallshantering på offentlig plats, kommunikation kring skadedjur 
och nedskräpning, innovativa metoder för bekämpning och central 
upphandling av skadedjursbekämpning. 
 
Förvaltningen anser att det är bra att en handlingsplan för 
skadedjursbekämpning tagits fram med syftet att utveckla stadens 
skadedjursbekämpning. Förvaltningen får ofta in synpunkter och 
klagomål från boende i stadsdelsområdet att det finns skadedjur, 
framförallt råttor, i stadsdelsområdets parker. 
 
För att få en övergripande bild över utvecklingen av antalet 
inkomna anmälningar de senaste åren om skadedjur i staden önskar 
förvaltningen att detta redovisas i handlingsplanen. Förvaltningen är 
medveten om att det ökade antalet anmälningar inte behöver betyda 
att antalet skadedjur ökar men anser ändå att det är av värde att få ta 
del av statistiken. 
 
Förvaltningen efterlyser att handlingsplanen tar upp problematiken 
kring fågelmatning på allmän plats. Förvaltningen får in många 
klagomål på att bröd och annan mat läggs ut i parkerna vilket enligt 
förvaltningen gynnar skadedjuren. 
 
Förvaltningen anser att det är viktigt att staden kommunicerar kring 
problemen med skadedjur kopplat till nedskräpning. Attityds- och 
beteendeförändringar är av stor betydelse för att erhålla minskad 
nedskräpning vilket, förutom minskade skadedjursproblem, också 
kan bidra till ökad allmänna trivseln i offentlig miljö. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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§ 17 
Remiss av Motion om program för fler koloniområden  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2021/332 
SÖD 2021/452 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

Reservation 
Christina Wallmark (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget förslag (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Ulf Wester (SD) ställer sig bakom Sverigedemokraternas förslag till 
beslut. 
  
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen fått en motion av Peter 
Wallmark (SD) på remiss om program för fler koloniområden. I 
motionen framförs förslaget att stadsbyggnadskontoret tar initiativ 
till att bjuda in boende att på eget initiativ och på egen bekostnad 
anlägga nya kolonilottsområden på stadens mark i närheten av sina 
bostadsområden. 
 
Stadsdelsförvaltningen ser i grunden positivt på motionens 
intension att öka antalet koloniområden inom staden. Odling i olika 
former bidrar till social samvaro och bidrar dessutom till stadens 
gröna struktur och biologiska mångfald. 
 
Beträffande tillvägagångssättet att låta boende i bostadsområden 
själva ta initiativ till och på egen bekostnad anlägga nya 
koloniområden vill förvaltningen framhålla att inrättande av nya 
koloniområden kräver planändring och att arrendeavtal sluts med 
berörda stadsdelsnämnder. Även exploateringsnämnden, som är 
formell markägare i staden, behöver involveras i detta arbete. 
 
Förvaltningen anser att anläggandet av nya koloniområden i första 
hand bör ske i ytterstaden då exempelvis Södermalms 
stadsdelsområde redan har åtta koloniträdgårdsföreningar och att 
utrymme för ytterligare koloniområden inom stadsdelsområdet är 
starkt begränsat. 
 
Ett alternativ till att inrätta nya koloniområden är att erbjuda 
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medborgare möjlighet till stadsodling. Inom Södermalms 
stadsdelsområde har medborgarna, i likhet med det som föreslås i 
motionen, möjlighet att föreslå en plats för odling under 
förutsättning att en odlarförening bildats. Om den föreslagna platsen 
anses lämplig, upprättas ett brukaravtal för stadsodling mellan 
stadsdelsförvaltningen och odlarföreningen. Förvaltningen erbjuder 
därefter odlingslådor och odlingsjord till föreningen medan odlarna 
själva får stå för redskap och för det som ska odlas. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Christina Wallmark (SD) föreslår att nämnden beslutar enligt 
Sverigedemokraternas förslag (bilaga). 
  

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut - 
förvaltningens förslag och Sverigedemokraternas 
förslag. Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 
nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
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                                                                                                                       Södermalms stadsdelsnämnd  

2021-08-26 
Dnr SÖD 2021/452     

Ärende 17 
 

Christina Wallmark (SD) 
Ulf Wester (SD) 

 
 

Remiss av Motion om program för fler  
koloniområden 
  
  
Förslag till beslut 
  

1. Att kommunfullmäktige tillstyrker motionen 
  
Därutöver vill vi anföra följande:   
 
 
En egen kolonilott tillför staden och dess medborgare glädje, trivsel, gemenskap och bidrar till en trygg 
och varierad boendemiljö. Koloniträdgårdar är bra för den sociala integrationen, stärker det sociala 
kapitalet och ger medborgarna en känsla av egenmakt och ansvar. Det kan även öka den ekologiska 
hållbarheten genom lokal odling. Vi håller dock med förvaltningen att anläggandet av nya 
koloniområden i första hand bör ske i ytterstaden då utrymme för ytterligare koloniområden inom 
stadsdelsområdet är starkt begränsat. 
 
Alternativet till inrätta nya koloniområden kan vara att erbjuda medborgare möjlighet till stadsodling är 
lämpligt inom Södermalms stadsdelsområde. Om den av den kommande brukaren och den bildade  
odlarföreningen föreslagna platsen anses lämplig, upprättas ett brukaravtal för stadsodling mellan 
stadsdelsförvaltningen och odlarföreningen. Förvaltningen erbjuder därefter odlingslådor och 
odlingsjord till föreningen medan odlarna själva får stå för redskap och för det som ska odlas. 
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§ 18 
Remiss av Motion om en stadsövergripande strategi 
samt framtagande av en konceptbyggnad för parklekar  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2021/217 
SÖD 2021/245 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Reservationer 
Birgitta Sevefjord (V), Elis Wibacke (V), Anders Göransson (S), 
Britten Lagerkvist Tranströmer (S) och Magnus Nilsson 
(S) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Antonia Simon (Fi), Frida Nehrfors Hultén (V), Cassandra Solback 
(S) och Anna-Karin Lindahl (S) ställer sig bakom 
Vänsterpartiets förslag till beslut. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat Motion om en stadsövergripande 
strategi samt framtagandet av en konceptbyggnad för parklekar till 
stadsdelsnämnden. Clara Lindblom (V) föreslår i motionen att 
kommunfullmäktige snarast tar fram en stadsövergripande strategi 
för utvecklingen, utbyggnaden och finansieringen av stadens 
parkleksverksamhet och tar fram en konceptbyggnad för 
parkleksbyggnader enligt intentionen i motionen. 
 
Förvaltningen är positiv till att det genomförs en satsning på 
parklekarna och att verksamhetens betydelse för en meningsfull 
fritid för barn och unga lyfts fram. Förvaltningen anser att 
parklekarna är en viktig del av den öppna verksamheten för barn 
och unga och ska hålla en hög kvalitet. Förvaltningens parklekar är 
välbesökta av både Södermalmsborna och även besökare från hela 
staden. Förvaltningen ser att parklekarnas lokaler är i behov av 
upprustning för att på ett ännu bättre sätt fylla verksamhetens 
behov. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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Elis Wibacke (V) och Birgitta Sevefjord (V) föreslår att nämnden 
beslutar enligt Vänsterpartiets förslag (bilaga). Anders Göransson, 
Britten Lagerkvist Tranströmer och Magnus Nilsson, samtliga (S), 
ansluter sig till Vänsterpartiets förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut - 
förvaltningens förslag och Vänsterpartiets förslag, vilket 
Socialdemokraterna har anslutit sig till.  
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att nämnden 
beslutar enligt förvaltningens förslag samt att beslutet justeras 
omedelbart. 
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Ärende 18 
Remiss av Motion om en 
stadsövergripande strategi 
samt framtagande av en 
konceptbyggnad för parklekar 
 
Dnr. SÖD 2021/245 
 
Elis Wibacke m.fl. (V) 
Antonia Simon (Fi) 
 

Förslag till beslut 
 
Stadsdelsnämnden föreslås besluta 

- att tillstyrka motionen 
- att därutöver anföra följande 

 
Vi är liksom förvaltningen positiva till att det genomförs en satsning på parklekar och att 
verksamhetens betydelse för en meningsfull fritid för barn och unga lyfts fram. Vi ser också 
att Södermalms parklekars lokaler är i behov av upprustning och tror att ett helhetsgrepp för 
staden som det beskrivs i motionen både kommer att vara kostnadseffektivt och underlätta 
genomförandet. 
 
Södermalms parklekar är välbesökta av såväl familjer som förskolor och skolor och 
upprustade enligt förslaget skulle lokalerna kunna användas ännu mer för att göra vår stadsdel 
ännu bättre att bo i för barn och unga. 
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§ 19 
Remiss av Riktlinjer för trafikbryggor  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2021/723 
SÖD 2021/573 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har skickat en remiss från trafikförvaltningen 
inom Region Stockholm till bland annat Södermalms 
stadsdelsnämnd för yttrande. Remissen omfattar riktlinjer för 
trafikbryggor där krav anges som trafikförvaltningen har för 
infrastrukturen i syfte att kunna bedriva en attraktivt, robust och 
säker sjötrafik. 
 
Södermalms stadsdelsförvaltning konstaterar att nämnden inte 
ansvarar för bryggor som trafikeras av trafikförvaltningens 
kollektiva sjötrafik. 
 
Södermalms stadsdelsförvaltning anser att förslaget till riktlinjer för 
trafikbryggor är bra då syftet är att den kollektiva sjötrafiken kan 
utvecklas och göras attraktiv. Förvaltningen noterar speciellt att 
riktlinjerna omhändertar tillgänglighetsaspekterna vid utformningen 
av trafikbryggor vilket är positivt. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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§ 20 
Remiss av Stärkt rätt till personlig assistans (SOU 
2021:37)  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 2021/845 
SÖD 2021/645 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat betänkandet ”Stärkt rätt till 
personlig assistans - Ökad rättssäkerhet för barn, fler grundläggande 
behov och tryggare sjukvårdande insatser” (SOU 2021:37) till 
Södermalms stadsdelsnämnd. 
 
Utredningens uppdrag har varit att se över möjligheten att stärka 
rätten till personlig assistans för stöd vid egenvårdsinsatser, 
analysera och ge förslag på hur rätten till personlig assistans för 
behov av hjälp med tillsyn kan stärkas, samt göra en översyn av hur 
föräldraansvaret vid bedömningen av barns rätt till personlig 
assistans kan smalnas av. 
 
Utredningen föreslår ett förstärkt sammanhållet stöd till personer 
som behöver både personlig assistans och sjukvård. Genom 
regeländringar blir det möjligt att väga in behov av sjukvård när 
man beslutar om en person har rätt till personlig assistans eller inte. 
 
Den personliga assistansen för barn stärks samt tydliggörande av 
bedömning av föräldrarnas ansvar och vad som ger rätt till personlig 
assistans. 
 
Utöver detta vill utredningen också stärka rätten till personlig 
assistans för vissa hjälpbehov som är av stor betydelse för 
möjligheten att delta i samhällslivet och leva sitt liv på samma 
villkor som andra. Genom förslagen ser utredningen att 
kontinuiteten och förutsägbarheten inom personlig assistans och 
assistansersättning kan komma att öka. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag samt att beslutet justeras omedelbart. 
 
 

Sida 37 (53)



Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 8/2021 
 

2021-08-26 

§ 21 
Remiss av Sjötrafikutredning del 1  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, KS 2021/700 
SÖD 2021/552 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar stadsdelsförvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

Särskilt uttalande 
Christina Wallmark (SD) lämnar ett särskilt uttalande från 
Sverigedemokraterna (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Ulf Wester (SD) ställer sig bakom det särskilda uttalandet från 
Sverigedemokraterna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsen har skickat en remiss från trafikförvaltningen 
inom Region Stockholm till bland annat Södermalms 
stadsdelsnämnd för yttrande. Remissen omfattar en revidering av 
Region Stockholms Sjötrafikutredning del 1 utifrån inkomna 
synpunkter vid samrådet som hölls under sommar-hösten 2020. 
Utredningen föreslår ett mer balanserat inriktningsalternativ än det 
som förordades i den föregående utredningen vilket bland annat 
innebär fler avgångar med skärgårdsbåtar från Strömkajen under 
högsäsong än i det förra förslaget. 
 
Stadsdelsförvaltningen konstaterar att trafikförvaltningen inom 
Region Stockholm genomfört en mycket väl genomarbetad 
revidering av den tidigare sjötrafiksutredningen utifrån inkomna 
synpunkter. 
 
Förvaltningen har, mot bakgrund av de uppdrag och styrdokument 
som styrt utredningen samt utifrån inkomna synpunkter från 
samrådet som genomfördes sommaren-hösten 2020, inga 
invändningar emot utredningens förslag som innebär ett mer 
balanserat inriktningsalternativ än det som förordades i den 
föregående utredningen. Genom att inrätta en behovs- och 
säsongsanpassad sjötrafik från Strömkajen mot framförallt 
mellanskärgård, samt till viss mån norra och södra skärgården, 
möjliggörs ett fortsatt bidrag till besöksnäringen och en levande 
skärgård vilket enligt förvaltningen är positivt. 
 
Förvaltningen ser positivt på utvecklingen av pendelbåtstrafiken 
som för Stockholms innerstads del ger utökade möjligheter att 
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kunna välja kollektiva färdmedel och därmed avlasta gatu- och 
vägnätet. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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                                                                                                                       Södermalms stadsdelsnämnd  

2021-08-26 
Dnr SÖD 2021/552     

Ärende 21 
 

Christina Wallmark (SD) 
Ulf Wester (SD) 

 
 

Remiss av Sjötrafikutredning del 1 
  
 
SU 
 
Vi välkomnar det reviderade förslaget till lösning som kombinerar en väl fungerande besökstrafik under 
sommarmånaderna med en lösning som även ger goda förutsättningar för boende i skärgården, vilket 
stämmer överens med de synpunkter vi lämnat tidigare i ärendet. Vi ser också positivt på förslaget om 
att utöka båttrafiken med två nya linjer, Norra UlvsundaHägersten och Norra Ulvsunda–Gamla Stan. Vi 
menar även att det ur samrådssynpunkt och för att klargöra alternativa modeller, var positivt att 
Trafikförvaltningen initialt tog fram två alternativ. Det sammanvägda alternativet som nu föreslås 
framstår som genomtänkt och positivt ur många aspekter. 
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§ 22 
Remiss serveringstillstånd, Källarbyn (Café Dox AB), 
Stora Nygatan 31  
Remiss från tillståndsenheten dnr 9.1.1-5848/2021 
SÖD 2021/668 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Källarbyn (Café Dox AB), Stora Nygatan 31, måndag till 
söndag kl. 11.00 – 01.00 för allmänheten i restaurangen. 
 
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Källarbyn (Café Dox AB), Stora Nygatan 31, måndag till 
söndag kl. 11.00 – 22.00 för allmänheten i uteserveringen. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Jäv 
Anne-Lie Elfvén (L) anmäler jäv och deltar inte i behandlingen av 
ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang Källarbyn (Café Dox AB), Stora 
Nygatan 31. Förvaltningen har inget att invända mot ansökan. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag samt att beslutet justeras omedelbart. 
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§ 23 
Remiss serveringstillstånd, Yaya Mee Asian Fusion Food, 
Hammarby allé 155  
Remiss från tillståndsenheten dnr 9.1.1-4513/2021 
SÖD 2021/551 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Yaya Mee Asian Fusion Food, Hammarby allé 155, 
måndag till söndag kl. 11.00 – 23.00 för allmänheten i restaurangen. 
 
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Yaya Mee Asian Fusion Food, Hammarby allé 155, 
måndag till söndag kl. 11.00 – 23.00 för allmänheten i 
uteserveringen. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Jäv 
Anne-Lie Elfvén (L) anmäler jäv och deltar inte i behandlingen av 
ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang Yaya Mee Asian Fusion Food, 
Hammarby allé 155. Förvaltningen har inget att invända mot 
ansökan. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag samt att beslutet justeras omedelbart. 
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§ 24 
Remiss serveringstillstånd, Zocalo Åsögatan, Åsögatan 
110  
Remiss från tillståndsenheten 9.1.1-4599/2021 
SÖD 2021/590 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Zocalo Åsögatan, Åsögatan 110, måndag till söndag kl. 
11.00 – 01.00 för allmänheten i restaurangen. 
 
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Zocalo Åsögatan, Åsögatan 110, måndag till söndag kl. 
11.00 – 23.00 för allmänheten i uteserveringen. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Jäv 
Anne-Lie Elfvén (L) anmäler jäv och deltar inte i behandlingen av 
ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang Zocalo Åsögatan, Åsögatan 110. 
Förvaltningen har inget att invända mot ansökan. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag samt att beslutet justeras omedelbart. 
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§ 25 
Remiss serveringstillstånd, u.ä. SOIF, Katarina Bangatan 
29  
Remiss från tillståndsenheten dnr 9.1.1-4738/2021 
SÖD 2021/605 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang u.ä. SOIF, Katarina Bangata 29, måndag till söndag kl. 
11:00 – 01:00 för allmänheten i restaurangen. 
 
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang u.ä. SOIF, Katarina Bangata 29, måndag till söndag kl. 
11:00 – 22:00 för allmänheten i uteserveringen. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Jäv 
Anne-Lie Elfvén (L) anmäler jäv och deltar inte i behandlingen av 
ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang u.ä. SOIF, Katarina Bangata 29. 
Förvaltningen har inget att invända mot ansökan. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag samt att beslutet justeras omedelbart. 
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§ 26 
Remiss serveringstillstånd, Unity Hammarby Sjöstad, 
Heliosgatan 13  
Remiss från tillståndsenheten dnr 9.1.1-4271/2021 
SÖD 2021/613 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Unity Hammarby Sjöstad, Heliosgatan 13, måndag till 
söndag kl. 11.00 – 01.00 för allmänheten i restaurangen. 
 
Stadsdelsnämnden avstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Unity Hammarby Sjöstad, Heliosgatan 13, måndag till 
söndag kl. 11.00 – 01.00 till allmänheten i uteserveringen men 
tillstyrker serveringstillstånd måndag till söndag kl. 11.00 – 23.00. 
 
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd för 
restaurang Unity Hammarby Sjöstad, Heliosgatan 13, måndag till 
söndag kl. 00.00 – 00.00 till allmänheten vid rumsservering. 
 
Beslutet justeras omedelbart. 

Jäv 
Anne-Lie Elfvén (L) anmäler jäv och deltar inte i behandlingen av 
ärendet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Socialförvaltningens tillståndsenhet har remitterat en ansökan om 
serveringstillstånd för restaurang Unity Hammarby Sjöstad, 
Heliosgatan 13. Förvaltningen avstyrker serveringstillstånd till kl. 
01.00 i uteserveringen och har inget i övrigt att invända mot 
ansökan. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag samt att beslutet justeras omedelbart. 
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§ 27 
Anmälan av delegationsbeslut  
SÖD 2021/29 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Det finns inga delegationsbeslut att anmäla denna gång. 
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§ 28 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från sociala delegationens sammanträden den 22 juni 
2021, den 13 juli 2021 samt 10 augusti 2021 anmäls. 
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§ 29 
Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 2021  
SÖD 2021/26 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från rådets sammanträde den 17 augusti 2021 anmäls. 
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§ 30 
Protokoll förvaltningsgruppen 2021  
SÖD 2021/27 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde den 16 
augusti 2021 anmäls. 
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§ 31 
Protokoll pensionärsrådet 2021  
SÖD 2021/25 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från rådets sammanträde den 16 augusti 2021 anmäls. 
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§ 32 
Protokoll från Södermalms styrgrupp Barn i behov av 
särskilt stöd BUS  
SÖD 2021/54 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av protokollet. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från BUS styrgrupps möte 20 maj 2021 anmäls. 
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§ 33 
Information från förvaltningen  

Sammanfattning av ärendet  
Ingen information presenterades från förvaltningen. 
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§ 34 
Övriga frågor  

Sammanfattning av ärendet  
Inga övriga frågor ställdes. 
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